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Abstract (en)
The tool carrier bars (1, 2) are mounted movably in the axial direction in a rotary cradle (3) on a sinker (5). They are also displaceable in the
transverse direction by means of a slide (7) on which the cradle (3) is mounted. It is thus possible, on the one hand, to bring all the tool carrier bars
(1, 2) in a rest position by rotation of the cradle (3) and, on the other hand, to select, by moving the slide (7) in the transverse direction, the tool
carrier bar (1 or 2) which must be controlled by the actuating member (8).

Abstract (fr)
Les barres porte-outils (1,2) sont montés de façon déplaçable en direction axiale dans un berceau rotatif (3) sur une platine (5). Elles sont
également déplaçables en direction transversale au moyen d'un coulisseau (7) sur lequel le berceau (3) est monté. Il est ainsi possible d'une part,
d'amener l'ensemble des barres porte-outils (1, 2) en position inactive par rotation du berceau (3) et, d'autre part, de sélectionner par déplacement
en direction transversale du coulisseau (7) la barre porteoutils (1 ou 2) qui doit être commandée par l'organe d'actionnement (8).
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